
970069

From: 5.1.2e

Sent: Thur 6/16/2022 7:34:00 AM

Subject: RE: Aanvullingen! RE: debat morgen

Received: Thur 6/16/2022 7:34:01 AM

=)
Ik heb trouwens de wekeljkse duiding van rivin niet gezien. Heb jij er nog iets over gehoord van [| EE

To: 5.1.2 IEEEDI @minvws.ni]
)

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

van:[IEEE-BEEEDINi ninvs ni
Datum: donderdag 16 jun. 2022 9:33 AM

Ann; IEEETS ERED minvvs.oi>
Onderwerp: RE: Aanvullingen! RE: debat morgen

© we gaan zorgen dat dit memo in lijn is/komt met tekst|ERIRTYAls we moeten aanpassen, laat ik het je weten.

Var:IEE EER rin.

Verzonden: woensdag 15 juni 2022 23:06

aan:[EENIESE© minvws.ni>
Onderwerp: FW: Aanvullingen! RE: debat morgen

Maar misschien is de tekst van[EZwel helemaal in lijn met deze teksten:-)

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van @dminvws.nl>

Datum: woensdag 15 jun. 2022 9:36 PM

Aan: ED ) SEE @minvws.nl>
Onderwerp: FW: Aanvullingen!| RE: debat morgen

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: woensdag 15 jun. 2022 9:26 PM

Dd minvws.nl>,

) minvws.nl>, )

) minvws.nl>

Onderwerp: FW: Aanvullingen! RE: debat morgen

In navolging van je verzoek m.b.t. post-COVID heb ik een korte memo opgesteld met enkele relevante punten op 1) achtergrond, 2)

huidige stand van zaken, 3) mogelijke alternatieven, 4) overwegingen, 5) mogelijke toezeggingen en 6) aanvullende informatie op

het gebied van de postinfectieuze klinieken/het plan van C-support.

Deze is afgestemd met zowel alsIEEE

Mochtje nog vragen of aanvullende verzoeken hebben, bel of mail me gerust.

Hartelijke groet,



IEEE Programmadirectie COVID-19 Zorg

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag

@ minvws.nl

vor:IEEE)EREo misVerzonden: woensdag 15 juni 2022 15:04

Onderwerp: FW: Aanvullingen! RE: debat morgen

van: 51.22 JEM minvws.ni>
Verzonden: woensdag 15 juni 2022 14:32

Aan:IEEEEEE0 inves. IEEE)EEE© «ov o>
Onderwerp: FW: Aanvullingen! RE: debat morgen

In vervolg op mijn post covid vraag net...

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Datum: woensdag 15 jun. 2022 2:29 PM

)SEED© minvws n>
Onderwerp: Aanvullingen! RE: debat morgen

Hoi allemaal

Dit berichtje had ik vanmorgen als reply all naar verkeerde groep gestuurd™ :

“

970069

@ minvws.nl>, ,

minvws.nl>

En dan vergeet ik er nog een. Sectorplannen. In nieuws natuurlijk ook veel commentaar vanuit sectoren

is morgen bij het debat toch? Of is het toch anders geregeld?

Minister gaf aan dat hij bij vragen daarover vooral zou willen aangeven dat hij de vragen doorspeelt naar MEZK. Kan ook goed
omdat toch in proces gaat, maar vragen rond interventiesystematiek zal hij toch moeten pakken.
“

En dan had ikEREY net weer aan de lijn met wat aanvullende dingen:
* Sectorplannen en interventiesystematiek/ meer voorspelbaarheid. Daar had ik het net in mijn PO metEE ook over. Wat

we zouden kunnen zeggen is dat niet iets als de noodknop zal dezelfde zijn als we al hadden nl als het met

ziekenhuisopnamen en IC bedden de verkeerde kant op gaat (wellicht met de zelfde waarden als we al hadden)



970069

Verder gaan we met RIVM kijken of we een stoplichtenmodel kunnen maken. Dan niet met vaste factoren want dat hangt

af van de variant etc, maar wel om te kijken of naast de wekelijkse duidding die al beschikbaar is ook een kleurtje kan

worden gegeven rond waar het staat

* Kwetsbaren: is verzoek dat we in kaart brengen wat we allemaal al doen rond kwetsbaren

En nog nabrander —hadden we nog iets gedaan rond sectorplan Overleg kerken?

Groet,

ENCE
Verzonden: woensdag 15 juni 2022 09:30

orn;IEEE
EEF © minvws.nl>

Onderwerp: debat morgen

Hoi allemaal

Net de ochtendcall gehad.
Minister had paar opmerkingen bij SO maar klonk als niet veel dingen.

De GGD krijgt het toch elke keer voor elkaar om vlak voor een debat in het nieuws te komen. Dit keer GGD Utrecht. Fiin [ERE at

je dat al hebt opgepakt! Hoor er graag nog wat meer over. |k spreek straks ook 5.1.2e dus zal ook daar aankaarten. Goede

actie en spreekteksten op dit gebied nodig/gewenst.
Ik ben nog benieuwd naar vergeet mij niet ernst plan, want ook dat was in het nieuws (Nederlands Dagblad). Goed om de ga

daarover ook nog tegen artikel aan te leggen.

Daarnaast gaf hij aan dat hij het begin van de spreektekst nog wat wilde toevoegen, iets als:

+ |k dank de Kamer voor zijn input
* Dank ook aan alle partijen die zo hard hebben gewerkt aan plannen: bij de GGD, de GR, de zorg, Onze juristen, expertteam

en taskforce etc.

* En ook dank voor alle positieve commentaren inde pers: van VNG, van onderwijssector etc (goed om bij DCO even op te

halen welke positieve commentaren er allemaal gekomen zijn)

BEY ac ook nog wat ideeen over de spreektekst en neemt met [EEE of EEE ontact daarover op

Overigens ging het gisteren in de voorbereiding ook nog over opinie-artikel of zo vanEENRC — heeft iemand dat nog

voor mij?

Grips


